

附錄二 價值憲章  
Appendix II Values Charter

(Scroll down for English version)

對香港本地的年青人來說，*Bravo!* 無疑是一個令人興奮的計劃。除了擁有過人的演技，參加者亦必須持有某些素質。在考慮申請前，你須注意以下要求：

1. 對演技的才能及熱忱
2. 對整個計劃有承擔（必須完成所有訓練，如因要事缺席將酌情處理，詳情請參閱「常見問題」）
3. 責任感：需對此計劃、申請人本身及其他參加者負責，包括守時及為計劃中所有的活動作好準備
4. 積極主動：想要學習的動機
5. 專注及堅定：不論訓練容易或艱深，仍積極參與及決心完成所有活動
6. 求知慾強及勇於嘗試新事物：想要知道及吸取更多的知識

*Bravo!* is an exciting programme for young people in Hong Kong. Apart from acting talents, we also look for young people who subscribe to our values. Before you consider applying, you are asked to note the following requirements:

1. talent in and passion for acting
2. commit to the entire programme (The successful candidate must complete all mandatory training. Special leave may be applied. Please refer to FAQs for more details)
3. be responsible to the programme, yourself and fellow participants including being punctual and prepared for all programmes
4. be proactive: motivate yourself to learn, be highly engaged and willing to take up challenges in training and activities
5. focus and determination: be very engaged and to want to complete easy and challenging aspects of the training
6. curiosity and willingness to try: hungry for knowledge and dare to attempt